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Er zijn nu 195 buurtgenoten lid. Vergeet u niet uw bijdrage 2016 (maximaal € 10,-) over te maken.  
Wij hopen dat nog meer mensen gaan meehelpen aan het verbeteren van onze leefomgeving en nabuurschap. 

 

Ereprijs 
“Ons Bloemendaal” reikt tijdens de jaarlijkse vergadering 
een “ereprijs” uit aan de instantie of persoon, die de laatste 
tijd veel heeft gedaan voor het behoud van het cultureel 
erfgoed in Bloemendaal. Dit jaar is dat Buurtvereniging 
Bloemendaal-Noord voor de inzet om het rijksmonument 
Meerenberg eindelijk te gaan saneren en opnieuw ontwik-
kelen, zodat het niet nog verder zou verpauperen. 
De prijs bestaat uit een mooie ingelijste foto van dit pand 
nog in oude glorie.  
Het is de werkgroep Milieu en leefomgeving die hiervoor 
het werk heeft verzet. De eer valt te beurt aan Rob Smit en 
Niels van Manen, die de juridische haken en ogen hebben 
uitgepluisd en de vele brieven hebben geschreven.  

 
Verspreiding nieuwsbrieven in 2016 
Gelukkig hebben we deze keer weer de mogelijkheid om 
een papieren nieuwsbrief te maken voor alle bewoners. 
Zoals u inmiddels weet gaan we vooral digitaal versturen en 
alleen papieren nieuwsbrieven bezorgen bij (betalende) 
leden zonder internet.  
Stuur uw mailadres naar info@bloemendaalnoord.nl en u 
ontvangt dus altijd onze nieuwsbrieven. Communicatie per 
email is ook handig bij specifieke vragen of problemen.  
 

Herinrichting Brederodelaan  

 
 
 Het Zuidelijke deel van de laan staat in volle bloei. 

Iedereen vindt het geweldig en is uiterst tevreden. 

 Het plateau rond de Genestetbank is gelegd.  

 Vanaf de 1ste grote parkeerplaats langs de Bergweg is 
ook het (schelpen) voetpad richting Bistro Bartje klaar. 

 Helaas is bij het begin van het Bleek en Bergpad het 
fiets/voetpad nog niet klaar. De utiliteitskasten moeten 
nog verplaatst door derden. 

 Inmiddels zijn ook de lindebomen aan de zijde van de 
sportvelden geplant. 

 Afgezien van wat kleinigheden is het deel tot aan de 
Zocherlaan klaar. Op de hoek van de Wietze Noorman-
laan wordt de dubbele lantaarnpaal nog verplaatst 
richting de weg. Op dit stuk waar nu nog aarde ligt ko-
men lage struikjes. 

 Kortom: gemeente, aannemer en vele bewoners zijn 
uiterst tevreden. 

 De werkzaamheden verderop de laan verlopen naar 
tevredenheid en redelijk op schema. 

 Wat betreft fase 4: de bomen langs de weg moeten 
gekapt worden. Er zijn mensen tegen in beroep gegaan 
en de rechter zal in de 2

e
 week van mei beslissen.   

De aannemer is al wel met de riolering begonnen.  
Ik hoop dat u hiermee voldoende geïnformeerd bent. 
    Werkgroep Brederodelaan, Yvonne Berkhuijsen. 
 

Algemene leden vergadering 
Op 29 februari 2016 waren een 30-tal buurtgenoten hiertoe 
in goede sfeer bijeen. De jaarverslagen werden goedge-
keurd. Wel werd de vraag gesteld meer aandacht aan de 
inning van de contributie te besteden. Het (ongewijzigde) 
bestuur neemt is hier inmiddels mee begonnen 
 

Het rotonde voorstel 
Wellicht heeft u het al in het weekblad gelezen, dat het 
burgerinitiatief om een rotonde aan te leggen niet is aan-
genomen. De raadscommissie vindt de kosten te hoog. 

 
De verdwenen bankjes 
Enige weken geleden ontdekte ik dat onze bankjes bij het 
Bleek en berg Pad / hoek C. Schulzlaan en aan het eind van 
het HBS veld verdwenen waren. Bij navraag bleek dat in 
opdracht was van de gemeente aan de aannemer die dat 
prompt uitvoerde. Een paar dagen later was ik in de gele-
genheid om het driemanschap van de gemeente, de heren 
Kruijswijk, Hoogeland en Hagens te vragen of het mogelijk 
was de bankjes weer te plaatsen. Uitgelegd dat er vooral in 
het voorjaar, zomer en najaar bij lekker weer veel gebruik 
werd gemaakt door 
ouderen uit de wijk 
en ook door vele 
passanten.  
Toen ook meerdere 
mensen mij vroegen 
of ik wist dat de bank-
jes weg waren kon ik 
dat bevestigen en 
vertellen dat ik een 
verzoek tot herplaatsing had ingediend. Ik hoorde later dat 
er geklaagd was over geluidsoverlast bij het bankje op de 
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hoek Schulzlaan. De BOA-dienst was er bij geweest. Hierop 
is beslist dat de bankjes dan maar weg moesten. Nogal kort 
door de bocht.  
Het was bekend dat de jongelui van HBS kwamen, mis-
schien wel dezelfde jongens die de vernielingen aanrichtten 
in de weekenden aan de veiligheids voorzieningen van de 
aannemer. 
Waarom heeft de gemeente niet contact gezocht met de 
HBS leiding; waarom niet kordater ingegrepen?   Nee, mak-
kelijker was het de bankjes rücksichtslos te verwijderen? 
Ik wacht nu mijn laatste verzoek tot herplaatsing, gericht 
aan wethouder R. Kruijswijk, af.  
   Ab Schuurman. 

Wildstand in en nabij Schapenduinen/Caprera 
Deze landgoederen vormen een prima biotoop voor allerlei die-
ren. Door middel van nestkasten is in de afgelopen jaren met 
succes gewerkt aan het bevorderen van de diversiteit qua wild-
stand. De kleine nestkastjes zorgen voor een boost waar het gaat 
om bijvoorbeeld aantallen koolmezen, pimpelmezen en boomkle-
vers. Vrijwel iedere kleine nestkast is bezet, soms meerdere malen 
per seizoen. Insecten, zoals de wintervlinder-rups, worden daar-
door ‘kort gehouden’ en de groteren in de voedselketen worden 
op hun beurt weer in hun bestaan gewaarborgd. Voor de bezet-
ting van kleine nestkasten is het belangrijk dat men ze minimaal 
50 meter van elkaar hangt. Kortere afstanden geven territorium-
problemen waar het gaat om dezelfde vogelsoort. De twee uilen-
nestkasten zijn vrijwel elk jaar bezet. Ook nu broedt de bosuil in 
een nestkast op vier eieren, terwijl de andere kast wordt bewoond 
door een stel eekhoorns. Uilennestkasten dienen overigens mini-
maal een paar honderd meter van elkaar te hangen. Getracht 
wordt om ook de kerkuil of steenuil in een ‘schuurnestkast’ te 
krijgen, maar succes is bij dit soort roofvogels niet bepaald verze-
kerd. Vrijwel ieder jaar volgt na de uilenronde – uilen zijn zo’n 
beetje het vroegste van alle vogels – een broedsel van een stelle-
tje holenduiven. Houtwallen kunnen eveneens aantrekkelijk zijn 

voor allerhande beesten, waaron-
der ‘halfholenbroeders’ zoals de 
roodborst en de winterkoning. 
Verder vinden amfibieën en be-
paalde zoogdieren er een veilig 
heenkomen, zoals egels en de vos. 
De boommarter zit ook op het 
terrein maar heeft tot nu toe nog 
geen bedreiging gevormd voor de 
uilennesten. Al met al wordt ge-
werkt aan een prachtig en gevari-

eerd terrein. 

                                                  Coen Visser, ‘de uilenman’. 

Repair Café Bloemendaal-Noord/Santpoort-Zuid 
Er wordt veel gerepareerd en hoeft dus niet worden weg-
gegooid. Kom gerust langs ook als u niks te repareren heeft. 
Een kop koffie of thee is verkrijgbaar en het is altijd gezellig. 
Er kunnen leuke contacten gelegd worden. 
Het  laatste RepairCafé in het Brederode Huijs voor de va-
kantieperiode is op 14 mei  van half 2 tot half 5. 
 

Ooievaars gesignaleerd 
Sinds vier weken zien wij regelmatig twee ooievaars boven 
Park Brederode en ons huis gelegen aan de Brederodelaan 
vliegen (zweven). Wie weet  waar deze vogels nestelen; is 
dat misschien bij het Halve Maantje? De heer Hartoch, die 
de vogels ook heeft gezien, heeft de gemeente aangeschre-
ven met het verzoek een ooievaarsnest te plaatsen op het 
terrein van het voormalige ziekenhuis. 
 

Van de paddenwerk-
groep Bleek en Berg 

Voor dit jaar zit de padden-
trek er op. Het was een bij-
zonder seizoen. Het eerste 
jaar met de nieuwe tunnels 
onder de Brederodelaan, het 
(tijdelijke) emmertraject op 
Klein Wildhoef en het gaas dat doorgetrokken is langs de 
Krullenlaan. Het was ook een leerzaam seizoen. Op basis 
van al onze bevindingen hebben we her en der kleine aan-
passingen gedaan aan de nieuwe faciliteiten om ze zo op-
timaal mogelijk te laten werken. 
De tunnels zijn een duurzame oplossing en zorgen ervoor 
dat de padden en ook andere beesten veilig de oversteek 
kunnen maken naar het meertje van Caprera. Maar er blij-
ven wel plekken waar de overtocht niet veilig is. Inzet van 
vrijwilligers blijft dus belangrijk en noodzakelijk. 
 
De NRC heeft een fotoreportage gemaakt van het  overzet-
ten van de padden. Kijk op hun website onder “paddenred-
ders van Bloemendaal”.         Joost van 
Marion, coördinator. 
 

Vrienden van Duinzicht 
Er blijkt nog een buurtvereniging te zijn opgericht in Bloe-
mendaal-Noord. Onlangs hebben de beide besturen met 
elkaar kennis gemaakt. “Vrienden van Duinzicht” heeft 
leden op het Park Brederode,  bewoners van de koopwo-
ningen. Aanvankelijk opgericht om gezamenlijk te commu-
niceren met de bouwer van de huizen.  
Inmiddels hebben zij met elkaar ook een “buurtalert” geor-
ganiseerd. Zij behartigen natuurlijk de belangen van hun 
buurt. Berichten onzerzijds willen zij aan hun leden door-
sturen. Indien nodig kunnen we samenwerken.  
Bij de kennismaking hadden we al een gezamenlijk overleg 
met wethouder Kruiswijk.  
 

Wist u dat…. 
..klagen bij uw eigen provider over slechte mobiele ont-
vangst het snelst tot oplossing zal leiden; als we dat eens 
allemaal proberen (of herhalen)? 


